

la confection de trottoirs permanents dans les rues suivantes:

Rue St-Félix, côté Est, de Notre-Dame à la maison d'Ecole	\$260
Rue St-Félix, côté Ouest, de Notre-Dame à la maison d'Ecole	370
Total	\$630

et d'appliquer ledit montant à défrayer le coût de la confection de trottoirs permanents dans les rues ci-après mentionnées, conformément à la section 20, articles 453 et 456 de la charte de la Ville, telle qu'amendée; moitié du coût payable par les propriétaires intéressés et moitié par la Ville.

Localité	Matériel	Quote-part des propriétaires	Quote-part de la Ville
Avenue Guy, côté Nord, de Guy vers l'Est	Dalles de pierre "Danforth" et coltar	\$157.50	\$157.50
Avenue Guy, côté Sud de Guy vers l'Est	do	157.50	157.50
Total		\$315.00	\$315.00
Quote-part des propriétaires		\$315.00	
Quote-part de la Ville			\$315.00
Total		\$630.00	

Ajournement.

RAOUL BOLTE,
Secrétaire.

COMMISSION DE LA VOIRIE

Compte rendu de l'assemblée ajournée du 19 juin

Sont présents: MM. les échevins Giroux, président, Major, David, Gallery et Turner.

1.—Soumis un extrait des minutes d'une assemblée spéciale ajournée du Conseil Municipal tenue le 18 juin 1909, au sujet de deux rapports de la Commission de la Voirie et de la Commission des Finances, savoir:

1o Demandant un crédit de \$53,777.50 pour la confection de trottoirs permanents.

2o Demandant un crédit de \$361,600 pour paver certaines rues.

Résolu: Que la Commission réaffirme son rapport en date du 3 juin 1909, pour un crédit de \$53,777.50 pour construire des trottoirs permanents sur certaines rues; et, de plus, il est

Résolu: De soumettre de nouveau ce rapport au Conseil avec le rapport de la Commission des Finances en date du 7 juin 1909, sans aucune modification.

Résolu: Que la Commission réaffirme son rapport en date du 3 juin 1909, pour un crédit de \$361,600, pour paver certaines rues; et, de plus, il est

Résolu: De soumettre de nouveau ce rapport au Conseil avec le rapport de la Commission des Finances en date du 7 juin 1909, sans aucune modification.

Ajournement.

RAOUL BOLTE,
Secrétaire.

COMMISSION DES INCENDIES ET DE L'ECLAIRAGE

Compte rendu de l'assemblée du 23 juin

Sont présents: MM. les échevins Yates, président, Gadbois, Nault et Larivière.

ing that a sum of \$630 be varied from the appropriation voted for permanent sidewalks in the following streets:

St. Félix street, East side, from Notre-Dame to the school house	\$260
St. Félix street, West side, from Notre-Dame to the school house	370
Total	\$630

and applied to pay the cost of permanent sidewalks in the hereunder mentioned streets, according to section 20, articles 453 and 456 of the City charter as amended; one-half payable by interested proprietors and one-half by the City.

Location	Material	Proprietor's share	City's share
Guy Avenue, North side from Guy Eastwards	Danforth flag-stone and coal tar	\$157.50	\$157.50
Guy Avenue, South side from Guy Eastwards	do	157.50	157.50
Total		\$315.00	\$315.00
Proprietors' share		\$315.00	
City's share			315.00
Total		\$630.00	

Adjourned.

RAOUL BOLTE,
Secretary.

ROAD COMMITTEE

Report of adjourned meeting, held the 19th of June.

Present: Ald. Giroux, chairman, Major, David, Gallery and Turner.

1—Submitted an extract from the minutes of a special adjourned meeting of the City Council, held the 18th of June 1909, anent two reports of the Road Committee and of the Finance Committee, to wit:

1o For an appropriation of \$53,777.50 for permanent sidewalks.

2o For an appropriation of \$361,600 to pave certain streets.

Resolved: That the Committee reaffirm their report dated the 3rd of June 1909, for an appropriation of \$53,777.50 to construct permanent sidewalks on certain streets; and, furthermore, it was

Resolved: That the said report be again submitted to Council with the report of the Finance Committee, dated the 7th of June 1909, without any modification.

Resolved: That the Committee reaffirm their report dated the 3rd of June 1909, for an appropriation of \$361,600 to pave certain streets; and, furthermore, it was

Resolved: That the said report be again submitted to Council with the report of the Finance Committee, dated the 7th of June 1909, without any modification.

Adjourned.

RAOUL BOLTE,
Secretary.

FIRE AND LIGHT COMMITTEE

Report of meeting, held the 23rd of June.

Present: Ald. Yates, chairman, Gadbois, Nault and Larivière.